

國際衛生碩士學位學程

111 學年度

最低修業年限	碩士班修業期限以一至四年為限（不含休學期間）
應修學分數	碩士班研究生修業期間至少應修畢二十四學分，欲以實務論文作為碩士論文者至少應修畢三十六學分，且應符合本學程訂定之必修及必修領域之課程學分規定。修讀輔學程者，應修畢必修課程及領域外，共計十四學分。
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	<ol style="list-style-type: none"> 1. 必修課程：流行病學原理二學分、生物統計學概論二學分、國際衛生專題討論(碩) 四學分（每學期二學分）、環境衛生二學分。 2. 必修領域：須於衛生政策領域內修習課程至少二學分；須於感染與免疫、社會與行為科學、及國際衛生三領域中，選擇二個領域，修習該領域內課程至少二學分。 3. 研究生須於入學第二學期結束前，自行至「臺灣學術倫理教育資源中心」觀看「學術研究倫理教育」課程。因故未能完成或通過者，須於舉行學位考試前完成本課程，未完成本課程者不得舉行學位考試。
備註	

International Health Program

Academic Year 2022

Mini. Term of Study	The period of study in the Program shall be one to four years (excluding time for suspended Studies).
Minimum Credits	<ol style="list-style-type: none"> 1. Students must complete at least 24 credits required by the Program. Those who wish to use a practical thesis as the Master's Degree thesis shall complete at least 36 credits and satisfy the curriculum credit rules for required courses and required areas as specified for this discipline. 2. Students minoring in the Program shall complete 14 credits of the abovementioned required courses stated in this section.
Curriculum and Regulations	<ol style="list-style-type: none"> 1. Required courses: Principles of Epidemiology (2 credits), Introductory Biostatistics (2 credits), Seminar on International Health (Master's Program) (2 credits per semester for a total of two semesters), and Environmental Health (2 credits). 2. Required fields: At least 2 credits in Health Policies; at least 2 credits each in two of these three fields: Infection and Immunity, Social and Behavioral Science, and International Health. 3. Graduate students must satisfactorily complete "Research Ethics" course on the Center for Taiwan Academic Research Ethics Education website before the end of second semester of the first academic year. Students who fail to pass or incomplete the course shall complete it before applying for their degree examination. Students who do not complete the course may not apply for degree examination.